

Feeder Birds of Western Canada

Oiseaux de mangeoires de l'ouest du Canada



These birds are among the most common species that visit bird feeders, according to Project FeederWatch, a survey conducted by thousands of volunteers each winter since 1987. FeederWatch participants throughout Canada and the United States monitor the kinds and number of birds that visit their feeders and then send their observations to Bird Studies Canada and the Cornell Lab of Ornithology for analysis. The results give us a better understanding of North American bird populations.

The paintings are by famed wildlife artist Larry McQueen. The birds are shown in groups of similar-looking species.

Ces oiseaux comptent parmi les espèces les plus souvent observées aux mangeoires selon les données du Projet FeederWatch, un recensement qui regroupe des milliers de bénévoles chaque année depuis 1987. Au cours de l'hiver, les participants du Canada et des États-Unis relèvent les espèces et le nombre d'oiseaux qui visitent leurs mangeoires et font ensuite parvenir leurs données à Études d'Oiseaux Canada et au Laboratoire d'ornithologie de Cornell afin qu'elles soient analysées. Les résultats permettent entre autres de mieux connaître l'état actuel des populations d'oiseaux.

Les images sont l'œuvre de M. Larry McQueen, peintre-naturaliste renommé. Les oiseaux d'apparence semblable ont été regroupés.

To participate in Project FeederWatch, contact:
Pour participer au Projet FeederWatch, contactez :

In Canada/Au Canada :
Bird Studies Canada/Études d'Oiseaux Canada
P.O. Box 160/B.P. 160, Port Rowan, ON N0E 1M0
Toll-free phone/Numéro sans frais : 1-888-448-2473
Email/Courrier électronique : pfw@bsc-eoc.org
Internet : www.birdscanada.org/pfw

In USA/Aux États-Unis :
Cornell Laboratory of Ornithology
159 Sapsucker Woods Road, Ithaca, NY 14850
Toll-free phone/Numéro sans frais : 1-800-843-2473
Email/Courrier électronique : feederwatch@cornell.edu
Internet : www.feederwatch.org